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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/23-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-00-23-20 
 
Rijeka,  14. 13. studeni 2023. godine 

 
 

ZAPISNIK 
S 7. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  13. studenog 2023. godine, s početkom u 16:30 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Paulo Mulac, zamjenik predsjednika VMO Srdoči 

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 
 

Odsutni:  

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  
 
Ostali nazočni: 

 Dragica Fadljević, voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu 

 Martina Bogdanić, referentica za mjesnu samoupravu – tajnica 

 Građani ulice Tina Ujevića od kč.br. 1 do kč.br. 13 
 
 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO Srdoči Paulo Mulac. 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 

 
 
DNEVNI RED: 

 
1. Uspostava dvosmjerne regulacije prometa u dijelu ulice Tina Ujevića 
2. Organizacija programa MO Srdoči „Sveti Nikola“ 
3. Dopisi građana 
4. Razno 
 
 
 

AD1 
Zamjenik predsjednika vijeća Paulo Mulac otvara raspravu. Prisutni građani ulaze u raspravu u trajanju 
od cca sat vremena. Na kraju rasprave vijeće donosi 
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Zaključak:  
Vijeće MO Srdoči podržava inicijativu građana da se izradi elaborat i uspostavi dvosmjerna 
prometna regulacija u Ulici Tina Ujevića, na dionici od kč.br.11 do kč.br.15  
 
 
AD 2 
Zamjenik predsjednika vijeća otvara raspravu o programu Doček Svetog Nikole. Dogovaraju se 
dežurstva vijećnika za zaprimanje prijava za program te drugi detalji. 
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje. Program Doček Svetog Nikole organizirati će se kroz 
zaprimanje prijava za darovni program predškolske djece, priredbu te podjelu poklona u 
Osnovnoj školi Srdoči. 
 

 
 
AD3 
Zamjenik predsjednika upoznaje vijećnike sa prispjelim dopisima: 
- Frlan; uputiti će se nadležnim službama prispio dopis gosp Frlan kojim se traži zaštita površine na 

koju se parkiraju teški kamioni a zbog čega pucaju vodovodne cijevi sa znakom zabrane parkiranja 
za kamione  

- Žagar; uputiti će se nadležnim službama zamolba da se očiste slivne rešetke oborinskih voda koje 
poplavljuju parkiralište u ulici Gustava Krkleca. Zamoliti će stanari obližnje zgrade da osiguraju 
parking bez auta na lokaciji koja poplavljuje kako bi komunalne službe mogle očistiti kanal. 

- Ban; u svezi prijedloga pomoći oko prometne problematike zamoliti će se gospođa za sastanak u 
vezi stručne pomoći prometne problematike na Srdočima 

- Božić; uputiti će se dopis nadležnim službama komunalnog sustava da se razmotri problem 
nedostatka nogostupa na dionici ceste Marti Retail Park – Rešetari 
 
 

AD4 
Zamjenik predsjednika otvara raspravu sa nazočnim Damirom Mehanovićem koji traži da se regulira 
parkiranje u Ulici Miroslava Krleže kod broja 3-3B, pita za mogućnost otvaranja ceste prema parkiralištu 
u Ulici Bartola Kašića, ili drugačiji oblik prometne regulacije. Kaže zatvaraju se poslovni subjekti u zgradi 
zbog nemogućnosti parkiranja. 
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje. Ukoliko poslovni subjekti dostave pisani zahtjev MO će isti 
proslijediti nadležnim osobama 
 
 
Zamjenik predsjednika daje izvještaj vijeću o sastanku održanom sa predstavnicima KD Čistoća i 
pročelnicom Malnar po pitanju novog sustava odvoza smeća. Na Srdočima su predviđeni nadzemni 
spremnici čije lokacije su se već počele građevinski pripremati. Nakon rasprave vijeće je donijelo 
Zaključak:  
Vijeće MO Srdoči traži da se na području MO Srdoči izgrade ukopani spremnici za otpad te odbija 
mogućnost postave nadzemnih spremnika 
 
Na kamionskom terminalu koji je u vlasništvu firme Rijekaplus zatečeno je puno smeća. Vijeće traži da 
se postave od strane Rijekaplusa 2-3 velike baje za otpad kako bi se neodgovorne građane usmjerilo da 
tamo odlažu otpad a ne da ga bacaju uokolo.  
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 

Na parkingu kod zgrade Bartola Kašića 24 uočena je veća količina odbačenih praznih konzervi hrane za 
mačke te ženska osoba koja svako jutro na toj lokaciji hrani mačke lutalice te se tako stvara nered i 
pojačanu prisutnost štakora. 
Zaključak:  
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Uputiti će se komunalnog redara da provjeri navedenu lokaciju, opomene i sankcionira ako je 
potrebno osobu koja radi nered na javnoj površini. 
 
Vijećnici podsjećaju da Odjel za urbanizam još nije poslao traženu veliku kartu Srdoča koja se čeka još 
od proljeća kako bi imali bolju preglednost na područjem mjesnog odbora.  
Zaključak:  
Uputiti će se podsjetnik urbanizmu sa zamolbom da se dostavi velika zidna karta 
 
Vijećnici u raspravi ukazuju da je novonapravljeni fitness park Tonžino građevinski izveden tako da se 
pijesak i oborinske vode slijevaju prema privatnoj parceli Markovići 25A na što im se žale građani. Mole 
da se pad građevinski korigira. 
Zaključak:  
Uputiti će se podsjetnik nadležnim službama 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20,30 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 

 

Zapisničar  
Martina Bogdanić 

                                                      
                                                    
 
 

Zamjenik predsjednika VMO Srdoči 
Paulo Mulac 
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